
(獨) 

ENTRY FORM FOR BEST SCOOP 最佳獨家新聞報名表格 

Name(s) of Entrant(s) 

參賽者姓名 (中文) (Eng) 

Tel 

電話 

Fax 

傳真 

Name of Newspaper 

報章名稱 

Title of Entry 

稿件名稱 

Date of Publication 
(in chronological order) 

刊載日期 (順序填寫) 

Page Number(s) (by date) 

頁碼 (以日期順序填寫) 

 

Date 

日期 
Signature of Entrant 

參賽者簽署 

I/We* hereby declare that my/our* entry complies with rules of the competition and agree that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its 

discretion, use my/our* entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited to posting it on the websites of the relevant 
sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人/我們*謹此聲明，本人/我們*的參賽作品符合參賽規則，並同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利之用

途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

Company Chop 

報館蓋印 

Signature of Editor-in-chief 

總編輯簽署 

I hereby certify that the entrant/entrants* was/were* at the time the entry was published, was/were* full-time employee(s) of this newspaper. I also agree 

that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its discretion, use the entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited 
to posting it on the websites of the relevant sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人茲證明，以上參賽作品在刊出時，參賽者乃本報之職員。本人亦同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利

之用途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

IMPORTANT NOTICE: 

 Each newspaper can submit no more than three entries. For entries published in a series, each entry must not have more than five pages. A page that is partially  

filled by the relevant report is regarded as one page. A double-spread is regarded as two pages. 

 Each entry must include an original copy of the newspaper in which the article was published and six duplicates, which should bear the publishing  date and be  

printed in its actual size on A3 paper. Do not submit photocopies in colour.  On the duplicates, editorials and the name(s) of the newspaper and entrant(s)  

must be blotted out. Each entry form must be clearly marked and signed by the Editor-in-chief. Entries not complying with these requirements will not be judged. 

 Each entry must include a brief description of 200 words or less (punctuation marks are not counted) explaining the significance of the scoop and six duplicates  
     printed on A4 paper. 

注意事項︰ 

  每家報館最多只可提交三份參賽作品。作品如屬系列式報道，應選擇不多於五個版面參賽，內容如不足一版亦當一版計，跨版當兩版計。 

 每份參賽作品須提交當天報紙正本全頁及 A3 原大黑白影印本六份連刊登日期。副本上須刪去報章名稱、記者名字、社評及專欄名 稱，連同 

 經總編輯核實之報名表格參賽。切勿提交彩色影印本及用膠紙或膠水併成一版。不按上述規定之作品，概不列入評選。 

  每份參賽作品須附有不多於 200 字(不包括標點符號)的簡介正本及 A4 影印本六份，說明其獨特性。 

Date 

日期 

Signature of Entrant 

參賽者簽署 

I/We hereby certify that the entry was exclusively reported by our Newspaper. 
 

本人/在此證實參賽作品是本報獨家率先披露。 

 
 

 
 
 

 

  
 

 

  

  

 



I hereby certify that the entrant/entrants* was/were* at the time the entry was published, was/were* full-time employee(s) of this newspaper. I also agree 
that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its discretion, use the entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited 

to posting it on the websites of the relevant sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人茲證明，以上參賽作品在刊出時，參賽者乃本報之職員。本人亦同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利

之用途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

IMPORTANT NOTICE: 

 Each newspaper can submit no more than four entries. For entries published in a series, each entry must not have more than five pages. A page that is partially  

 filled by the relevant report is regarded as one page. A double-spread is regarded as two pages.  

 Each entry must include an original copy of the newspaper in which the article was published and six duplicates, which should bear the publishing date and be 
printed in its actual size on A3 paper. On the duplicates, editorials and the name(s) of the newspaper and entrant(s) must be blotted out. Do not submit 

photocopies in colour or copies that are pieced together with adhesive tape or glue. Each entry form must be clearly marked and signed by the Editor-in-chief. 

Entries not complying with these requirements will not be judged. 
 

注意事項︰ 

 每家報館最多只可提交四份參賽作品。如屬系列作品，每份作品不可多於五個版面，內容如不足一版亦當一版計，跨版當兩版計。 

 每份參賽作品須提交當天報紙正本全頁及 A3 原大黑白影印本六份連刊登日期。副本上須刪去報章名稱、記者名字、社評及專欄名稱，連同 

經總編輯核實之報名表格參賽。切勿提交彩色影印本及用膠紙或膠水併成一版。不按上述規定之作品，概不列入評選。  

(報) 

ENTRY FORM FOR REPORTING SECTION 報道組報名表格 

Name(s) of Entrant(s) 

參賽者姓名 (中文) (Eng) 

Tel 

電話 

Fax 

傳真 

Name of Newspaper 

報章名稱 

Title of Entry 

稿件名稱 

Category to be entered 

參賽項目 

*Please tick the appropriate box 

請在適當空格內加( )  

Best News Reporting 

最佳新聞報道 
Best Business News Reporting 

最佳經濟新聞報道 

Date of Publication 
(in chronological order) 

刊載日期 (順序填寫) 

Page Number(s) (by date) 

頁碼 (以日期順序填寫) 

Date 

日期 

Signature of Entrant 

參賽者簽署 

Company Chop 

報館蓋印 

Signature of Editor-in-chief 

總編輯簽署 

I/We* hereby declare that my/our* entry complies with rules of the competition and agree that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its 
discretion, use my/our* entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited to posting it on the websites of the relevant 

sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人/我們*謹此聲明，本人/我們*的參賽作品符合參賽規則，並同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利之用

途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

 
 

 

 

  
 

 

 

 
  

  

 



(科) 

ENTRY FORM FOR BEST SCIENCE NEWS REPORTING 最佳科學新聞報道報名表格  

Name(s) of Entrant(s) 

參賽者姓名 (中文) (Eng) 

Tel 

電話 

Fax 

傳真 

Name of Newspaper 

報章名稱 

Title of Entry 

稿件名稱 

Date of Publication 
(in chronological order) 

刊載日期 (順序填寫) 

Page Number(s) (by date) 

頁碼 (以日期順序填寫) 

Company Chop 

報館蓋印 

Signature of Editor-in-chief  

總編輯簽署 

I hereby certify that the entrant/entrants* was/were* at the time the entry was published, was/were* full-time employee(s) of this newspaper. I also agree 
that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its discretion, use the entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited 

to posting it on the websites of the relevant sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人茲證明，以上參賽作品在刊出時，參賽者乃本報之職員。本人亦同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利

之用途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

Date 

日期 
Signature of Entrant 

參賽者簽署 

I/We* hereby declare that my/our* entry complies with rules of the competition and agree that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its 

discretion, use my/our* entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited to posting it on the websites of the relevant 
sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人/我們*謹此聲明，本人/我們*的參賽作品符合參賽規則，並同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利之用

途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

IMPORTANT NOTICE: 

 Each newspaper can submit no more than four entries. For entries published in a series, each entry must not have more than five pages. A page that is partially  

 filled by the relevant report is regarded as one page. A double-spread is regarded as two pages.  

 Each entry must include an original copy of the newspaper in which the article was published and six duplicates, which should bear the publishing date and be 

printed in its actual size on A3 paper. On the duplicates, editorials and the name(s) of the newspaper and entrant(s) must be blotted out. Do not submit 
photocopies in colour or copies that are pieced together with adhesive tape or glue. Each entry form must be clearly marked and signed by the Editor-in-chief. 

Entries not complying with these requirements will not be judged. 

 Entries must refer to writing in the natural sciences, medicine, engineering and technology. The article(s) should be about scientific research and activities  

 (including conferences) and educational activities related to science conducted in Hong Kong, scientific collaboration between Hong Kong and elsewhere, or 

achievements of international scientists who are closely related to Hong Kong. 

 
 

注意事項︰ 

  每家報館最多只可提交四份參賽作品。如屬系列作品，每份作品不可多於五個版面，內容如不足一版亦當一版計，跨版當兩版計。 

 每份參賽作品須提交當天報紙正本全頁及 A3 原大黑白影印本六份連刊登日期。副本上須刪去報章名稱、記者名字、社評及專欄名稱，連同 

經總編輯核實之報名表格參賽。切勿提交彩色影印本及用膠紙或膠水併成一版。不按上述規定之作品，概不列入評選。  

  參賽作品必須關於自然科學、各門醫學學科和工程科技的報道。報道內容應以在香港進行的科研項目、活動(包括科學會議)和與科學教育有 

關的活動為主，但亦包括本港與境外合作或交流的項目，或與香港有密切聯繫的科學家在境外的活動。 

 
 

 
 
 

 

  
 

 

  

  

 



(文) 

Name(s) of Entrant(s) 

參賽者姓名 (中文) (Eng) 

Tel 

電話 

Fax 

傳真 

Name of Newspaper 

報章名稱 

Title of Entry 

稿件名稱 

Date of Publication 
(in chronological order) 

刊載日期 (順序填寫) 

Page Number(s) (by date) 

頁碼 (以日期順序填寫) 

Company Chop 

報館蓋印 

Signature of Editor-in-chief 

總編輯簽署 

I hereby certify that the entrant/entrants* was/were* at the time the entry was published, was/were* full-time employee(s) of this newspaper. I also agree 
that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its discretion, use the entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited 

to posting it on the websites of the relevant sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人茲證明，以上參賽作品在刊出時，參賽者乃本報之職員。本人亦同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利

之用途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

Date 

日期 
Signature of Entrant 

參賽者簽署 

I/We* hereby declare that my/our* entry complies with rules of the competition and agree that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its 

discretion, use my/our* entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited to posting it on the websites of the relevant 
sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人/我們*謹此聲明，本人/我們*的參賽作品符合參賽規則，並同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利之用

途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

IMPORTANT NOTICE: 

 Each newspaper can submit no more than four entries. For entries published in a series, each entry must not have more than five pages. A page that is partially 

filled by the relevant report is regarded as one page. A double-spread is regarded as two pages. 

 Each entry must include an original copy of the newspaper in which the article was published and six duplicates, which should bear the publishing date and be  

printed in its actual size on A3 paper. On the duplicates, editorials and the name(s) of the newspaper and entrant(s) must be blotted out. Do not submit  

photocopies in colour. Each entry form must be clearly marked and signed by the Chief Editor. Entries not complying with these requirements will not be judged. 

 Entries should be about arts and cultural activities closely related to Hong Kong, covering developments, trends and policies in arts and culture. Entries may be  

works published in the news, cultural or features pages, but cannot include editorials, columns and translation. 

 Each entry must include a brief description of 50-100 words (punctuation marks are not counted) explaining the background of the work and other relevant  

information and six duplicates printed on A4 paper. 
 

注意事項︰ 

  每家報館最多只可提交四份參賽作品。如屬系列作品，每份作品不可多於五個版面，內容如不足一版亦當一版計，跨版當兩版計。 

 每份參賽作品須提交當天報紙正本全頁及 A3 原大黑白影印本六份連刊登日期。副本上須刪去報章名稱、記者名字、社評及專欄名稱，連同 

經總編輯核實之報名表格參賽。切勿提交彩色影印本及用膠紙或膠水併成一版。不按上述規定之作品，概不列入評選。 

  參賽作品必須具備香港的元素，範疇可涵蓋各個文化及藝術領域的活動、動向、趨勢和潮流，以及建設、政策等等。參賽作品可包括曾於新  

聞版、文化版或副刊刊登的作品，但不包括社評、評論、專欄及翻譯作品。 

  每份參賽作品須附有 50 至 100 字(不包括標點符號)的簡介正本及 A4 影印本六份，說明作品的背景或相關資料。 

ENTRY FORM FOR BEST ARTS & CULTURE NEWS REPORTING 最佳文化藝術新聞報道報名表格  

 
 

 
   
 

 

  
 

 

  

  

 



IMPORTANT NOTICE: 

 Each newspaper can nominate two entrants who have worked full-time in the newspaper industry for not more than three years. Each entrant can submit no more than three  

pieces of work. 

 For works in the form of a series, each piece of work cannot have more than five pages. A page that is partially filled by the relevant reports is regarded as one page. A  

double-spread is regarded as two pages. 

 Each entry must include an original copy of the newspaper in which the article was published and six duplicates, which should bear the publishing date and be printed in its  

actual size on  A3 paper. Do not submit photocopies in colour. On the duplicates, editorials and the name(s) of the newspaper and entrant must be blotted out. Each  

entry form must be clearly marked and signed by the Editor-in-chief. Entries not complying with these requirements will not be judged. 
 

注意事項︰ 

 每家報館最多只可提名兩位以全職身份從事新聞行業不超過三年的員工參加。每位參賽者提交作品不得多於三份。 

 每份參賽作品不可多於 5 個版面，內容不足一版亦當一版計，跨版當兩版計。 

 每份參賽作品須包括當天報紙正本及 A3 原大影印本六份連刊登日期。副本上須刪去報章名稱、記者名字、社評及專欄名稱，連同經總編輯核實之報  

名表格參賽。不按上述規定之作品，概不列入評選。  

(新) 

ENTRY FORM FOR BEST YOUNG REPORTER  最佳新人報名表格  

(中文) (Eng) 

Tel. 電話 Fax 傳真 
Name of Newspaper 

報章名稱 

Working Experience  工作經驗 

Name of Company  機構名稱 

(Please start with present position) (請由現職開始) 

Years of Employment  任職年期 

(From MM/YY to MM/YY) (請列明由 月份/年份 至 月份/年份) 

Title of Article (in chronological order) 作品名稱 (以日期順序填寫)  Page Number(s) 頁碼 Date of Publication  刊載日期 

1. 

2. 

3. 

1. 

2. 

3. 

NOMINATION FORM 

總編輯提名表  

Date 

日期 

Signature of Entrant 

參賽者簽署 

Company Chop 

報館蓋印 

Signature of Editor-in-chief 

總編輯簽署 

I hereby certify that the entrant was at the time the entry was published, was an employee of this newspaper. I also agree that The Newspaper Society of Hong Kong 

may, at its discretion, use the entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited to posting it on the websites of the relevant sponsors.  
 

本人茲證明候選者乃本報之職員。本人亦同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利之用途上，包括但不限於將參賽作品

刊載於贊助商之網頁上。 

for the “Best Young Reporter” award of the Hong Kong News Awards 2022. 
 

參加 2022 年香港最佳新聞獎之「最佳新人」獎項。 

I,                                                                  hereby nominate 

本人           (姓名 Name)                 提名                                                              (候選人姓名 Name of entrant) 

I hereby declare that my entry complies with rules of the competition and agree that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its discretion, use my 
entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited to posting it on the websites of the relevant sponsors. 

本人謹此聲明，本人的參賽作品符合參賽規則，並同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利之用途上，包括但

不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

1. 

2. 

3. 

 
 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 

 

  
 

  

 
 

 
 

  

  

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

Name of Entrant 

參賽者姓名 



(寫) 

ENTRY FORM FOR WRITING SECTION 寫作組報名表格 

Name(s) of Entrant(s) 

參賽者姓名 (中文) (Eng) 

Tel 

電話 

Fax 

傳真 

Name of Newspaper 

報章名稱 

Title of Entry 

稿件名稱 

Category to be entered  參賽項目 *Please tick the appropriate box  請在適當空格內加 ( )  

Best News Writing (Chinese) 

最佳新聞寫作(中文組) 

Date of Publication 

刊載日期 

Page Number(s) 

頁碼 

Date 

日期 

Signature of Entrant 

參賽者簽署 

Best Business News Writing (Chinese) 

最佳經濟新聞寫作(中文組) 

Best News Writing (English) 

最佳新聞寫作(英文組) 
Best Business News Writing (English) 

最佳經濟新聞寫作(英文組) 

I/We* hereby declare that my/our* entry complies with rules of the competition and agree that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its 
discretion, use my/our* entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited to posting it on the websites of the relevant 

sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人/我們*謹此聲明，本人/我們*的參賽作品符合參賽規則，並同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利之用

途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

Company Chop 

報館蓋印 

Signature of Editor-in-chief 

總編輯簽署 

I hereby certify that the entrant/entrants* was/were* at the time the entry was published, was/were* full-time employee(s) of this newspaper. I also agree 

that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its discretion, use the entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited 
to posting it on the websites of the relevant sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人茲證明，以上參賽作品在刊出時，參賽者乃本報之職員。本人亦同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利

之用途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

IMPORTANT NOTICE: 

 For the Chinese section, each newspaper can submit no more than four entries, for the English section, each newspaper can submit no more than three 

entries. Each entry must include an original copy of the newspaper in which the article was published and six duplicates of the text-only version of the article  

printed on A4 paper. The duplicates should state the article’s total number of words and date of publication, but not the names of the newspaper and the  

entrant. Each entry form must be clearly marked and signed by the Editor-in-chief. Entries not complying with these requirements will not be judged.  

 The total number of words, including title and subtitles, used in each article must not be more than 2000. The punctuation marks are not counted. Series and 

 translations are not accepted. Where there is a need to quote from reports in foreign languages, the translations cannot constitute more than one-fifth of an entry 

 and their sources must be cited. 
 

注意事項︰ 

  「中文組」每家報館只可提交四份參賽作品；「英文組」每家報館只可提交三份參賽作品。如屬系列作品，每份作品不可多於五個版面，內 

容如不足一版亦當一版計，跨版當兩版計。每份參賽作品須提交當天報紙正本全頁及六份打印在 A4 紙上的純文字稿，打印本上須註明字數

及出版日期，但須刪去報章名稱及參賽者姓名，連同經總編輯簽署之報名表格參賽。不按上述規定之作品，概不列入評選。 

  每份參賽作品字數不能超過 2000 字 (包括標題及副題，但不包括標點符號)，不接受系列式及翻譯作品參賽，如作品有需要通過翻譯引述外 

語報道，應注明出處，翻譯內容不應超過全篇作品五分之一。 

Number of words 

作品字數 

 
 

 
 
 

 
 

  
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 



          

          

          

 

(標) 

ENTRY FORM FOR BEST HEADLINE  最佳標題報名表格  

Name(s) of Entrant(s) 

參賽者姓名 (中文) (Eng) 

Tel 

電話 

Fax 

傳真 

Name of Newspaper 

報章名稱 

Title of Entry  稿件名稱 

For English Section  英文組 

For Chinese Section  中文組 

Date of Publication 

刊載日期 

Page Number(s) 

頁碼 

Date 

日期 

Signature of Entrant 

參賽者簽署 

I/We* hereby declare that my/our* entry complies with rules of the competition and agree that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its 
discretion, use my/our* entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited to posting it on the websites of the relevant 

sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人/我們*謹此聲明，本人/我們*的參賽作品符合參賽規則，並同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利之用

途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

IMPORTANT NOTICE: 

 For Chinese section, each newspaper can submit no more than four entries. For English section, each newspaper can submit no more than three entries. 

 Each entry must include an original copy of the newspaper in which the headline and the related article was published and six duplicates of the text-only version  

of the headline and article concerned printed on A4 paper. The headline shall be underlined and the name(s) of the newspaper and the entrant(s) on the  

duplicates should be blotted out.. Each entry form must be clearly marked and signed by the Editor-in-chief. Entries not complying with these requirements will  

not be judged. 

 The total number of words used in the headline must not be more than 30.  
 

注意事項︰ 

  「中文組」每家報館只可提交四份參賽作品。「英文組」每家報館只可提交三份參賽作品。 

  每份參賽作品須提交當天報紙正本全頁及六份打印在 A4 紙上的參賽標題和相關新聞的純文字稿，打印本上須註明刊登日期，並請在參賽標 

題下畫上底線以作識別。副本上須刪去報章名稱及參賽者姓名，連同經總編輯簽署之報名表格參賽。不按上述規定之作品，概不列入評選。 

  參賽標題字數不可超過 30 字。 

I hereby certify that the entrant/entrants* was/were* at the time the entry was published, was/were* full-time employee(s) of this newspaper. I also agree 

that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its discretion, use the entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited 
to posting it on the websites of the relevant sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人茲證明，以上參賽作品在刊出時，參賽者乃本報之職員。本人亦同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利

之用途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

Company Chop 

報館蓋印 

Signature of Editor-in-chief 

總編輯簽署 

 
 

 
 
 

 
 

  
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



(圖) 

ENTRY FORM FOR PHOTOGRAPHIC SECTION 圖片組報名表格  

Signature of Entrant 

參賽者簽署 

Name(s) of Entrant(s) 

參賽者姓名 (中文) (Eng) 

Tel 

電話 

Fax 

傳真 

Name of Newspaper 

報章名稱 

Title of Entry 

稿件名稱 

Date of Publication 

刊載日期 

Page Number(s) 

頁碼 

I hereby certify that the entrant/entrants* was/were* at the time the entry was published, was/were* full-time employee(s) of this newspaper. I also agree 

that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its discretion, use the entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited 
to posting it on the websites of the relevant sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人茲證明，以上參賽作品在刊出時，參賽者乃本報之職員。本人亦同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利

之用途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

Date 

日期 

Company Chop 

報館蓋印 

Signature of Editor-in-chief 

總編輯簽署 

IMPORTANT NOTICE: 

 Each newspaper can submit no more than eight entries in each sub-category. Entries must be 8R prints (8”x10”) with photo captions and mounted on A3-sized  

black cards. The bottom of the photo should be indicated by an arrow (   ) on the back of the card. Each entry must include an entry form signed by the Editor-in- 

chief, an original copy of the newspaper in which the photograph was published and a soft copy of the photograph in jpg/pdf format with medium to high quality.  

Entries not complying with these requirements will not be judged. The entrants are advised to pack prints flat, and mark the category entered on the envelope. 
 

注意事項︰ 

 每家報館只可在每個組別最多可提交八張參賽作品。參賽作品必須以 8R(8 吋  x 10 吋)照片形式提交連同標題，裱在黑色 A3 硬咭上，並於硬咭背後用 
箭頭 (  ) 表示圖片下方的位置。每張參賽圖片須連同經總編輯簽署之報名表格、當天報紙正本及參賽圖片的 jpg/pdf 檔案，圖像品質設定為中至高質 
素。包封時須平放，切勿捲摺。信封外應註明參賽之組別。不按上述規定之作品，概不列入評選。 

I/We* hereby declare that my/our* entry complies with rules of the competition and agree that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its 
discretion, use my/our* entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited to posting it on the websites of the relevant 

sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人/我們*謹此聲明，本人/我們*的參賽作品符合參賽規則，並同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利之用

途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

 
 

 
 
 

 

  
 

 

   
 Category to be entered  參賽項目                                                                                                                                                                                                                     

                                                                                           *Please tick the appropriate box 請在適當空格內加 () 

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

News 

新聞組 

Features 

特寫組 

Sports 

體育組 

 

 

 



(版) 

ENTRY FORM FOR BEST NEWS PAGE DESIGN  最佳新聞版面設計報名表格  

Name(s) of Entrant(s) 

參賽者姓名 (中文) (Eng) 

Tel 

電話 

Fax 

傳真 

Name of Newspaper 

報章名稱 

Title of Entry 

稿件名稱 

Date of Publication 
(in chronological order) 

刊載日期 (順序填寫) 

Page Number(s) (by date) 

頁碼 (以日期順序填寫) 

Company Chop 

報館蓋印 

Signature of Editor-in-chief 

總編輯簽署 

I hereby certify that the entrant/entrants* was/were* at the time the entry was published, was/were* full-time employee(s) of this newspaper. I also agree 

that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its discretion, use the entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited 

to posting it on the websites of the relevant sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人茲證明，以上參賽作品在刊出時，參賽者乃本報之職員。本人亦同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利

之用途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

Date 

日期 
Signature of Entrant 

參賽者簽署 

I/We* hereby declare that my/our* entry complies with rules of the competition and agree that The Newspaper Society of Hong Kong may, at its 

discretion, use my/our* entry for non-commercial and non-profitable purposes, including but not limited to posting it on the websites of the relevant 

sponsors. (*Please delete where appropriate) 
 

本人/我們*謹此聲明，本人/我們*的參賽作品符合參賽規則，並同意香港報業公會有權單獨決定使用參賽作品於非商業及非牟利之用

途上，包括但不限於將參賽作品刊載於贊助商之網頁上。 

IMPORTANT NOTICE: 

 For Best News Page Design (Single Page), each newspaper can submit no more than four entries. Each entry must be a single page. A double-spread is counted  

as one page. For Best News Page Design (Series), each newspaper can submit no more than three entries. Each should have no more than five pages, which  

should be on the same theme. A page that is partially filled by the relevant report is regarded as one page. A double-spread is regard as two pages. 

 Each entry must include two original copies of the newspaper. For one of the copies, the masthead and the names of newspaper, editor and designer should be  

blotted out). Entrants must submit the soft copies of their works in PDF/JPG format with medium to high quality. Each entry form must be clearly marked and  

signed by the Editor-in-chief.  Entries not complying with these requirements will not be judged. 

注意事項︰ 

 最佳版面設計(單版組) 每家報館最多只可提交四份參賽作品。參賽作品必須為一個版面，可以是一個單版或跨版。最佳新聞版面設計(系列組)每家報 

館最多只可提交三份參賽作品。每份參賽作品不可多於五個版面，內容如不足一版亦當一版計，跨版當兩版計。  

 每份參賽作品須提交當天報紙正本全頁共兩份；其中一份須刪去報頭、報章名稱及設面編輯/設計人員姓名。另須提交有關版面的 PDF/ JPG 檔案，圖 

像品質設定為中至高質素。連同經總編輯簽署之報名表格參賽。不按上述規定之作品，概不列入評選。 

Category to be entered  參賽項目 *Please tick the appropriate box  請在適當空格內加 ( )  

 

 

 

Best News Page Design (Single Page) 

最佳新聞版面設計(單版組) 

 

 

 

Best News Page Design (Series) 

最佳新聞版面設計(系列組) 

 
 

 
 
 

 

  
 

 

 

 

 

   

  

 


